



Mötesgrupp SRRS/Södra	Mötesort Digitalt	Mötesdatum 2023-05-07	Starttid 19:30	År/Mötesnr 2023/4
Mötesdeltagare Jörgen Simonsson (ordförande), Anna Engfelt (sekreterare), Håkan Carlsson (kassör), Eva Strömblad (ledamot), Britt Hogland (valberedningen)				

1. Mötets öppnande

- 1.1. Val av protokollförare – Anna Engfelt
- 1.2. Val av protokolljusterare – Eva Strömblad
- 1.3. Godkännande av dagordning - ja

2. Föregående mötesprotokoll – inga kommentarer på det

3. Rapport AU – Inget att rapportera

4. Bordlagda ärenden – Inget att rapportera

5. Inkomna ärenden

- 5.1. SKKs kurs för styrelseledamöter – Alla går denna kurs efterhand eftersom det är online och självstudie.

6. Ekonomiärenden- Inget att rapportera

7. Medlemsärenden - Inget att rapportera

8. Aktiviteter

- 8.1. DM Viltspår – 30/4 - 6 st deltagare- Vinnaren går vidare till KMet
- 8.2. Banrace – 21/5 - 2st som betalt, 7 st anmälda än, 16 st intresserade. Anna lägger en påminnelse på fbsidan
- 8.3. BISS 2023
 - Jörgen fixar programförklaringen så snart så möjligt. Fyller i så mycket det går och återkommer till oss andra för täcka upp alla poster.
 - Håkan tar hand om domaren och hans boende
 - Jörgen tittar närmare på Backagårdens kostnadsförslag ang middag, boendepriiser en avtalet som skrevs 2020. Kan ev behövas justeras.
 - Anna lägger en notis på fb sidan ang funktionärer, om vi kan få fler hjälpa till.
 - Noseworktävlingen har Jessica P och Cornelina L koll på, de återkommer till oss om de behöver hjälp.
 - Jörgen pratar med Paula Puuk ang en rent tävlingsmötet, för tidsplanering, priser etc.
 - Priser// kollar med TK vad det beställt, vad som finns- nåt att ta på tävlingsmötet.
 - Vi alla ska försöka få in lite mer sponsorer. Anna fixat Dogman i Höör. Anna kollar även med N-vet i år igen.
- 8.4. Övriga aktiviteter

Justeras mötesordförande	Justeras protokolljusterare	Protokollförare
Jörgen Simonsson	Eva Strömblad	Anna Engfelt



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2023-05-07

Starttid
19:30

År/Mötesnr
2023/4

Mötesdeltagare
Jörgen Simonsson (ordförande), Anna Engfelt (sekreterare), Håkan Carlsson (kassör), Eva Strömblad (ledamot), Britt Hogland (valberedningen)

- Klubb tävling i viltspår blir lite mycket anordna i samband med BISSet så preliminärt i september istället.

- Promenader- Henrik Sjögren vill anordna på Öland

9. Övriga ärenden

- Samverkansmöte 9:e maj – har vi nåt att ta upp så meddela Jörgen. Vi har inte hört nåt mer ang fadder/kontaktperson från central.
- Håkan meddelar att deadline för tidningen är 22 maj, att vi gärna får med ang Viltspårtävlingen, Racet och Noseworktävlingen och ev en påminnelse ang BISSet även om det var med i förra.
- Eva föreslår att valberedningen ska vara med på styrelsemötena, Jörgen kollar om det finns nån regel för detta.

10. Nästa styrelsemöte – Tors 1 juni kl 20.00

11. Mötets avslutande

Justeras mötesordförande	Justeras protokolljusterare	Protokollförare
Jörgen Simonsson	Eva Strömblad	Anna Engfelt